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Gewenste 
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: Schriftelijk 

Geacht college,

Geacht College, 

In week 26 zijn we als raad ingelicht over het (mogelijk) verdwijnen van de Politiepost in 
Cranendonck .
De post verhuist naar Heeze  / Leende.

De zorg bekruipt ons dat de politie binnen onze gemeente steeds verder van de burgers af 
komt te staan. 
Juist in een tijd waar we graag meer blauw op straat zouden zien.

Vragen:
1. Brengt het verdwijnen van de post voor onze inwoners hogere risico’s met zich mee ten 

opzichte van de huidige situatie bij prio-alarmen?
2. Is er politie aanwezig op andere vervangende locaties zoals bijv. gemeentehuis / 

gemeenschapshuizen ?
3. Gaan we dit terug zien in de aanwezigheid van meer blauw in de vorm van BOA’s?      
4. Hoe wordt/blijft de maximale reactietijd van 15 minuten gewaarborgd in elke kern van 

onze gemeente?                                                                                                

 
Namens CDA Cranendonck,
Paul Coenegracht  


